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Betreft: verkeersoverlast Nassauwijk

Voorschoten, 23 september 2021

Geachte Raad,

Met dank voor de eerder getroffen maatregelen wordt er niet voor het eerst 
aandacht gevraagd voor verkeersoverlast in de Nassauwijk.

Een woonwijk met sinds een aantal jaren een 30-km limiet. Die bleek toch niet 
afdoende te zijn en werden er na veel overleg met wijkbewoners  in 2017 
verkeersdrempels aangelegd om de snelheid af te remmen en tevens de 
verkeersstroom te beperken.

Het gaat dan met name om:
- de Nassaukade (noordelijke ingang van onze wijk en dan het gedeelte tussen
  de Oude Adegeesterlaan en de Charlotte de Bourbonlaan;
- de Bourbonlaan zelf;
- de Juliana van Stolberglaan en
- de Bernardlaan (tussen Margrietlaan/Marijkelaan en Bachlaan).

Wij (en meerdere bewoners van de Bourbon- en Stolberglaan) maken ons 
steeds grotere zorgen over:
1) het woongenot en onveiligheid vanwege de naar onze indruk toegenomen 

hoeveelheid auto’s (grotendeels wijkvreemd doorgaandverkeer), dat 
gebruikmaakt van onze woonstraten en 

2) de toegenomen geluidsoverlast als gevolg van de te hoge snelheid 
waarmee automobilisten menen te moeten rijden om vervolgens via de 
Wijngaardenlaan naar Wassenaar/Den Deijl of via de wijk  Boschgeest 
richting Leidschendam te gaan. 

Uiteraard zijn wij blij met de aanleg van verkeersdrempels en de instelling van 
de 30-km limiet in 2017, maar het lijkt er op dat die maatregelen een 
snelheidsversnellend gedrag genereren bij automobilisten, die haast hebben 
met als gevolg dat zij tussen die drempels harder rijden. 



Nu 4 jaar later blijkt de 30-km limiet in wezen niet of nauwelijks te werken en is 
duidelijk dat de verkeersdrempels eerder een snelheidsversneller zijn. De 
opgelopen vertraging door de drempel moet kennelijk ingelopen worden met 
extra snelheid tot de volgende drempel. Daarbij valt op dat bijna 70% rijdt 
daarbij harder dan de 30km limiet. Bovendien genereren de drempels op deze 
wijze ook nog extra lawaai door het snelle optrekken. Bij Veilig Verkeer 
Nederland is dit probleem bekend.  De Gemeente heeft de verkeers- en 
snelheidsmetingen op de Charlotte de Bourbonlaan en de Stolberglaan 
ongeveer 2 jaar geleden afgeschaft en de metingen beperkt tot de wijkingang 
(begin Nassaukade, nabij de kruising Oud Adegeesterlaan) en de wijkuitgang 
(einde Stolberglaan, nabij de Wijngaardenlaan)
En wat betreft de handhaving van de snelheidslimiet cq –beleid; die blijkt niet 
de prioriteit van de politie te hebben. De wijkagent wijst naar de Gemeente en 
die verwijst weer naar de wijkagent. Hier is de snelheid er wel uit, zo lijkt het. 
Daarbij is het ook nog duidelijk merkbaar dat de verkeersstroom niet is 
afgenomen, maar duidelijk toegenomen is.

Dat betekent ons inziens dat de genomen maatregelen helaas vooralsnog niet 
het gewenst effect hebben en dat ook nog de snelheid niet gehandhaafd 
wordt.

Gezien het voorgaande zijn wij teleurgesteld in het feit dat de gemeente met 
haar brief van 2019 haar handen heeft afgetrokken van de Nassauwijk en o.a. 
de metingen op de Bourbonlaan en Stolberglaan van de hoeveelheid verkeer 
en de gereden snelheden heeft gestaakt. 

Daarom verzoeken wij de gemeente om de maatregelen in breder verband te 
evalueren en te zorgen voor maatregelen die wel effectief zijn.
In dat kader vinden wij in elk geval van belang:

- de aanleg van extra drempels, bij voorkeur op de Stolberglaan
- het periodiek (minimaal eens per 2 jaar) monitoren van de snelheid en 

de hoeveelheid auto’s op de route Nassaukade/de Bourbonlaan/Juliana 
van Stolberglaan, ook op die 2 laatstgenoemde straten.

Hierbij verzoeken wij de Raad deze brief te behandelen in een komende
Raadsvergadering.

Met vriendelijke groet,



lid van het Actiecomité Nassauwijk Leefbaar


